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Selections from Herodotus' History which follow the events of the great war between
the Greeks and the Persians. The translated extracts include Herodotus' descriptions of
the preparations for war and of the great land- and sea-battles which took place.
Linking commentaries explain Greek and Persian strategies and battle manoeuvres.
Background information on the ships and on the soldiers fighting in the war is also
given.
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标签

历史

历史学家

传记

0

评论

:无

-----------------------------
历史之父希罗多德的希波战争史，卷帙浩繁，少有读全者。这一本经典的节译本，是目
前所能看到的最好的。
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书评

历史之父希罗多德的希波战争史，卷帙浩繁，少有读全者。这一本经典的节译本，是目
前所能看到的最好的。 由著名希腊史专家威廉·
谢泼德，于80年代翻译而成，当时就变成了经典的教材和参考书。原著当中第一到第五
是波斯的发展史，主要是讲居鲁士大帝。而第六到第九也就是本书的...  
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